
Valtuustoaloite Kärkölän tulevaisuuden 
johtamismallista 
 

Kärkölä on ollut vuodesta 2018 pormestarimallissa. Nykyisen valtuustokauden alussa 
linjattiin, että kuluva kausi tullaan menemään vielä pormestarimallilla, mutta tämän 
jälkeen johtamismallin tulevaisuus jäi virallisesti auki.  

Valtuustokausi on ylittänyt puolivälin, mutta tulevaa johtamismallia ei vieläkään päätetty. 
Mahdolliseen hallinnon muuttamiseen tulee varata reilusti aikaa ennen seuraavia 
kuntavaaleja, mistä syystä Kärkölän tulevaisuuden johtamismalli tulee päättää virallisesti 
mahdollisimman pian.  

Johtamismallin ympärillä on keskusteltu pitkään kuluneen valtuustokauden aikana, mutta 
virallisesti asia ei ole päässyt vielä päätöksentekoon. Käydyt pohjakeskustelut ovat olleet 
arvokkaita, mutta mahdollisten johtamismallin muutostarpeiden viemän ajan vuoksi 
asiasta tulee saada valtuuston virallinen päätös vielä tämän vuoden aikana.  

 

Esitämme seuraavaa: 

Tulevaisuuden Kärkölän johtamismallista tulee päättää kunnanvaltuustossa vuoden 
loppuun mennessä 

Kunnan johtamismallin varsinainen tarkastelu tulee aloittaa mahdollisimman pian. 
Kunnanhallitus voisi hyödyntää valmistelussa luontevasti strategiatoimikuntaa, jossa 
jokainen valtuustoryhmä on edustettuna.  

Muun valmistelun ohella olisi hyvä pitää valtuustolle seminaari/iltakoulu asiasta, mistä 
kunnanhallitus onkin jo tehnyt erillisen kannatettavan päätöksen. Seminaarin/iltakoulun 
jälkeen, valtuuston mielipiteen kuultua, tulee asia valmistella niin strategiatoimikuntaa 
hyödyntäen, että kunnanhallitus veisi asian kunnanvaltuustolle päätettäväksi viimeistään 
vuoden viimeiseen valtuustoon.  
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